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Plats och tid:  Ceciliasalen, Mariagården 2019-09-17 kl. 17.00-19.00 

Beslutande:  Siw Johansson, ordförande  Birgit Svärd, 1:e vice ordf 

  Sune Horkeby, 2:e vice ordf  Elisabeth Andersson 

  Stig Andersson  Birgit Eriksson  

   Sarah Eriksson  Gösta Johansson

  Karl Magnus Hansson, kyrkoherde  Anders Bergman 

 

Icke tjänstgörande Yvonne Fransson  Johan Yderfors 

ersättare:   Bengt Eriksson 

Övriga närvarande: Cecilia Ramäng, förvaltningsassistent, sekreterare 

   

   

Frånvarande: Elli Lankila  Lillian Theorell  

 

 

Justerare:  ………………………….. …………………………… 

  Birgit Svärd  Sarah Eriksson 

Paragrafer:  § 97 - §  

Underskrifter: 

  …………………………… …………………………. 

  Sekreterare  Ordförande 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

   Anslag / Bevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ:   Kyrkorådet 

Sammanträdesdatum  2019-09-17 

Datum för anslagets uppsättande: 2019-09-24 

Datum för anslagets nertagande: 2019-10-15 

Förvaringsplats för protokollet:  Församlingsexpeditionen 

 

Underskrift:   ……………………………………… 
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KR § 97 

  Öppnande 

  Ordförande öppnade mötet. Kyrkoherden inledde med en betraktelse. 

 

  KR § 98 

  Upprop 

  Sekreteraren förrättade upprop. 

   Se deltagarlistan på protokollets framsida. 

 

  KR § 99 

  Dagordning 

Redogörelse  Dagordningen har skickats ut med kallelsen. Stig Andersson ville lägga  

  till punkt 8b Delegation till kyrkorådets ordförande och Siw Johansson 

  ville lägga till punkt 8c Fiber.    

Beslut  Kyrkorådet beslutar att godkänna dagordningen med tillägg 

   Delegation till kyrkorådets ordförande samt Fiber.  

 

  KR § 100 

  Val av justerare tillika rösträknare 

Redogörelse  Föreslagna att justera dagens protokoll Birgit Svärd och Sarah Eriksson. 

Beslut  Kyrkorådet beslutar att utse Birgit Svärd och Sarah Eriksson att  

   justera dagens protokoll och vid behov agera rösträknare. 

  Justering: tisdag 24 september kl. 12.45 i Mariagården. 

 

KR § 101 

Föregående mötesprotokoll 

Redogörelse  Protokoll från 2019-05-21 finns anslaget på Finspångs församlings  

   hemsida och är utskickat via mail till kyrkorådets ledamöter. 

Beslut  Kyrkorådet beslutar att godkänna protokollet från 2019-05-21. 

 

 

 

 

 



 KYRKORÅDET 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 2019-09-17 
 

3 av 7 
 

  KR § 102 

  Kyrkvärd, Risinge kyrka 

Redogörelse  Ordförande redogjorde för att Anna-Victoria Ingemarsdotter är tillfrågad  

   om och har tackat ja till att vara kyrkvärd i Risinge kyrka. 

Beslut  Kyrkorådet beslutar att utse Anna-Victoria Ingemarsdotter  

   till kyrkvärd i Risinge kyrka. 

 

KR § 103 

  Digitala verktyg, kyrkorådet 

Redogörelse  Det har tidigare diskuterats om kyrkorådet ska få iPads för att handlingar  

   till kyrkorådet ska kunna skickas ut och att alla ska ha tillgång till  

   dokumenten digitalt under mötena. Offert har inkommit från Login-IT  

   och vi väntar på svar från Audio Video. 

Beslut  Kyrkorådet beslutar att ärendet bereds av beredningsutskottet till  

   nästa möte. 

 

  KR § 104 

  Budgetprocessen 

Redogörelse  Det har varit många möten inför budgeten 2020. De som varit med i  

   budgetutskottet säger att det varit värdefulla möten med bra underlag. 

   8 oktober ska budgeten vara klar för kyrkorådet att godkänna.  

   29 oktober ska den antas av kyrkofullmäktige. 

    

   Till nästa kyrkorådsmöte ska kyrkogårdschefen bjudas in att presentera  

   så mycket som möjligt om bygge av ceremonilokal och  

   personalutrymmen vid Risinge. Kyrkorådet vill se skisser,  

   konsekvensanalyser, kostnadskalkyler och tänkt framtida  

   bemanningsplanering. Där efter kommer kyrkorådet delegera till  

   kyrkogårds- och fastighetsutskotten att tillsammans med  

   kyrkogårdschefen bereda ärendet till kyrkorådet. Samtidigt kommer  

   utskotten och kyrkogårdschefen att bereda ärendet om ny/tillbyggnad vid  

   Rejmyre kyrkogård. 
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KR § 105 

  Delegation till kyrkorådets ordförande 

Redogörelse  Stig Andersson redogör för att det ibland kan stoppa upp verksamhet när  

   något akut händer och man måste vänta in nästa kyrkorådsmöte för  

   beslut om det handlar om stora belopp. Stig föreslår kyrkorådet att  

   delegera till kyrkorådsordförande att i akuta situationer kunna besluta om  

   åtgärder som kostar upp till 200.000 kr. 

  Stig vill också att kyrkorådet förtydligar att fastighetsansvarige har  

   mandat att stämma av med kyrkorådsordförande och få arbetet att 

   fortskrida när beslutade offertförfrågningar inkommit, så det inte  

   behöver stanna upp i väntan på kyrkorådsbeslut. 

Beslut  -Kyrkorådet beslutar att delegera till kyrkorådets ordförande att  

   fatta beslut i akuta frågor, som inte kan vänta till nästa  

   kyrkorådsmöte, som kostar upp till 200.000 kr.  

   -Kyrkorådet förtydligar också att fastighetsansvarige har  

   mandat att stämma av med kyrkorådsordförande och få arbetet att 

   fortskrida när beslutade offertförfrågningar inkommit. 

 

   KR § 106 

  Fiber 

Redogörelse  Sune Horkeby redogör för att Finet kommer att börja gräva för  

   fiberanslutning i Risinge prästgård nästa vecka. I samtliga lokaler där  

   församlingsverksamhet bedrivs behöva fiberanslutning. Bland annat för  

  att kunna sköta värmestyrning på distans. 

Beslut  Kyrkorådet beslutar att 25.000:- tas ur befintlig budget för 2019, för  

   att ansluta Risinge prästgård. Övriga lokaler där det bedrivs  

   församlingsverksamhet som idag saknar fiber finns med i  

   budgetarbetet för 2020 och kyrkorådet har för avsikt att ansluta  

   samtliga lokaler. 

 

KR § 107 

  Kyrkoherden har ordet 

Redogörelse  Kyrkoherden har fått in önskemål från personalen att varje servicegrupp  

  och kärnplats önskar en kontaktperson i kyrkorådet.  

  Kyrkorådsledamöterna uppmanas lämna önskemål om vilken verksamhet  

  man önskar vara kontaktperson åt, till ordförande innan nästa  

  beredningsutskott den 24 september. 

 Kyrkoherden talar också om att en matta i barnlokalens utrymme i  

  Mariagården utsöndrar något som flera av besökare och personal mår  

  dåligt av samt att en matta i ett annat rum är trasig. De båda mattorna  

  planeras att bytas ut snarast möjligt och det är kyrkorådets uppfattning  

  att det bör göras i samband med höstlovet och inte vänta till jullovet.  

  Pengar finns i årets budget. 
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KR § 108 

Fastighetsutskott, ärenden till kyrkorådet 

Redogörelse  Ordförande undrade hur hon får reda på vilka ärenden som ska tas upp i  

  kyrkorådet efter att fastighetsutskottet berett dem.  

  Samtliga justerade protokoll från kyrkoråd, fullmäktige och utskott  

  samlas i en pärm som förvaras på församlingsexpeditionen.  

  Sammankallande i fastighetsutskottet lovade även att meddela  

  ordförande när ärenden är beredda till kyrkorådet. 

 

 

  KR § 109 

  Projekt Risinge prästgård                       

Redogörelse Per Åkerström har inkommit med en skrivelse om Risinge prästgård.  

Beslut Skrivelsen återremitteras av kyrkorådet till beredningsutskottet. 

Kyrkorådet föreslår kyrkofullmäktige att bjuda in Per till 

fullmäktigemötet och berätta om projektet. 

 

  KR § 110 

  Reglemente bilar                     

Redogörelse Ordförande redogjorde för att det finns ett behov av ett reglemente om 

hur tjänstebilar används och för hur privata el-bilar får laddas på 

arbetsplatsen. I reglementet måste det även framgå ev. skatteregler ang. 

laddning av el-bilar. 

Beslut Kyrkorådet beslutar att uppdra till personalutskottet att ta fram ett 

förslag på reglemente för tjänstebilar och laddning av privata el-

bilar och ev. skatteregler kopplat till det. Det ska vara klart till 

kyrkorådsmötet den 19 november. 

 

KR § 111 

  Rapport från personalutskottet 

Redogörelse Birgit Svärd redogjorde för att personalutskottet tagit upp frågan om att 

utskottens mötestider i möjligaste mån ska ligga under personalens 

ordinarie arbetstider. Endast i undantagsfall kan man lägga möten på 

annan tid. 

Beslut Kyrkorådet beslutar att utskottens mötestider ska ligga under 

personalens ordinarie arbetstider. Endast i undantagsfall får de 

ligga på annan tid. 
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 KR § 112 

 Rapport från fastighetsutskottet 

Redogörelse Stig Andersson redogjorde för att man vid Folkströms kyrka håller på att 

borra efter vatten och att friggebodar kommer att köpas in. En ska 

innehålla mulltoa och en för redskap. 

Även till andra ställen i församlingen kommer friggebodar att köpas in. 

KAE-ansökningar ska skickas in snart. 

 

KR § 113 

 Rapport från kyrkogårdsutskottet 

Redogörelse Bengt Eriksson redogjorde för att utskottets arbete. Bland annat har 

utskottets ledamöter besökt församlingens kyrkogårdar och så sent som 

igår besöktes Risinge kyrkogård som är mycket vacker och välskött. 

Planen utanför Hällestads församlingshem och kyrkogård är nyasfalterad 

och det ser fint ut. 

Överlag är samtliga kyrkogårdars urnrundlar och urnlinjer mycket 

vackra. 

Kyrkogårdsutskottet är stolta över hur välskötta församlingens 

kyrkogårdar är. 

 

 KR § 114 

 Skrivelser 

Redogörelse a) Från Hällestad sockenmöte har inkommit skrivelse om klargörande av 

kyrktaxi. Sekreteraren får i uppdrag att ta fram om det finns tidigare 

beslut till beredningutskottets möte 24 september. Ett nytt beslut bör tas 

där det blir likvärdigt i hela församlingen. 

b) Från Regna sockenmöte har inkommit en skrivelse om 

verksamhetspåverkan. Kyrkorådet uppdrar till beredningsutskottet att 

bereda frågan. 

c) Från Regna sockenmöte har inkommit en skrivelse om 

marknadsföring. Kyrkorådet uppdrar till beredningsutskottet att bereda 

frågan. 

d) Från Manskören i Hällestad har inkommit en förfrågan om utökat 

anslag. Det har tagits med till budgetarbetet för 2020. 

e) Lillian Theorell har pga hälsoskäl avsagt sig alla uppdrag i 

kyrkofullmäktige, kyrkoråd, valnämnd och valberedning. Sekreteraren 

får i uppdrag att kontakta stiftet. 
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KR § 115 

 Ärenden att bereda till nästa möte 

Redogörelse a) Från Arvid Nilssons Stiftelse har kyrkorådet sökt bidrag till nya 

högtalare i Sankta Maria kyrka. Ordförande efterfrågar en rapport om 

vad som inköpts och om det blivit en förbättring. Inköparen och en grupp 

bestående av Monika Blomberg samt kyrkvärd och vaktmästare som 

tjänstgjort i S:ta Maria kyrka i sommar ska tillfrågas om hur ljudet 

fungerat i sommar. Rapporten lämnas till beredningsutskottets möte 5 

november. 

b) Flera förfrågningar om att hyra kyrkor för musikevenemang har 

inkommit. Kyrkorådet uppdrar till beredningsutskottet att komma med 

ett förslag för upplåtelse av kyrkorna till beredningsutskottets möte 3 

december. 

c) Beredningsutskottet har varit och mött styrelsen för Stiftelsen Skedevi 

församlingshus och hade ett bra samtal. Därefter har stiftelsen skrivit ett 

avtalsförslag som beredningsutskottet behöver se över tills 

beredningutskottets möte den 3 december. 

d) Markupplåtelseavtal, Finet. Beslut är fattat sedan tidigare och 

grävning påbörjas nästa vecka. 

e) Hembygdsföreningen, lägenhetsavtal. Sune Horkeby har tittat på 

arrendeavtalet som Risinge hembygdsförening har med församlingen. 

Han ber om att bli inbjuden till fastighetsutskottet för att tillsammans 

med dem arbeta vidare med det. Det gamla 25-års avtalet går ut och ett 

nytt behöver upprättas. 

 

 KR § 116 

 Delegationsbeslut 

  Pärmen med delegationsbeslut har legat på bordet under mötet och  

   ledamöterna har läst igenom den. 

 

  KR § 117 

  Avslutning 

  Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 


